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Abstract (en)
The apparatus has a gripper conveyor (12) comprising grippers (14) driven in direction of conveyance (F) and holding and transporting a flexible
planar printed product e.g. newspaper, in a holding region. A vacuum belt conveyor (26) comprises a perforated belt (30) whose active strand (28)
is driven in the direction of conveyance. The belt conveyor sucks the product in an end region facing away from the holding region. The strand is
moved to a motional path (38) of gripper jaws (16). The belt is driven at belt speed that is greater than speed of the jaws. An independent claim is
also included for a method for transporting flexible planar printed product.

Abstract (de)
Mittels der Klammern (14) des Klammertransporteurs (12) werden Druckereiprodukte (10) zu einem Transferabschnitt (22) gefördert. Der
Vakuumbandförderer (26) saugt mit seinem aktiven Trum (28) den jeweiligen Endbereich (32) der Druckereiprodukte (10) fest, wonach beim Ende
(34) des Transferabschnitts (22) die Klammern (14) jeweils die Druckereiprodukte (10) frei geben. Die Bewegungsbahn (38) der Klammermäuler
(16) verläuft im Transferabschnitt (22) bogenförmig. Das aktive Trum (28) des Vakuumbandförderers (26) verläuft im Transferabschnitt (22) mit
einem wenigstens annähernd konstanten Abstand zur Bewegungsbahn (38). Dadurch wird bei hohen Verarbeitungskapazitäten und entsprechend
grossen Geschwindigkeiten eine zuverlässig sichere, lagestabile Übergabe der Druckereiprodukte (10) vom Klammertransporteur (12) an den
Vakuumbandförderer (26) gewährleistet.
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